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Abstract (en)
The building component (6) comprises two structural plates (5), at least one of which comprises a basic part, on at least one side of which, knops
(3) are arranged in a grid. A second structural plate is applied to it so that between the two plates cross channels (4) are formed. The side surfaces
of the knops are arched, or can be arched in a first area facing the basic part and in a second remaining area are straight. The side surfaces of the
knops are arched so that the crossing channels at least area-wise, have a round cross-section. The two structural plates are so joined to each other,
that the knops are in contact with one another.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein plattenförmiges Bauelement (6 bis 9, 41), bei dem im Kern Noppen (3) derart in einem Raster angeordnet sind, daß sich
kreuzende Kanäle (4) entstehen. Dabei kann das Bauelement wenigstens eine schalenförmige Halbplatte (37, 39) oder zwei Bauplatten (1, 5, 10,
14) aufweisen, von denen wenigstens eine der Bauplatten (1, 5, 10) aus einem Basisteil (2, 11) besteht, bei dem auf wenigstens einer Seite in
einem Raster die Noppen (3) angeordnet sind, an denen eine zweite Bauplatte (1, 5, 10, 14) derart angebracht ist, daß zwischen den Bauplatten (1,
5, 10, 14) die sich kreuzenden Kanäle (4) entstehen. <IMAGE>
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